
شروین بزرگ: 

گلم سالم نباشد 
فوتبال را کنار 

می گذارم
شروین بزرگ مهاجم تیم فوتبال 
لومینیوم اراک درباره دیدار  آ
تیمش برابر ملوان و اینکه گل او 
در دقایق پایانی مسابقه مردود 
اعلام شد، گفت: اگر فیلم بازی را 
ببینید متوجه می شوید که هیچ 
موردی در آن صحنه وجود نداشت 
و اگر یک نفر بگوید این گل ناسالم 
بود، فوتبال را کنار می گذارم. برای 
قای  من خیلی عجیب بود که آ
ناظمی این گل را مردود اعلام 
کرد. من از سبک داوری او خوشم 
می آید، ولی ایشان در آن صحنه 
اشتباه کرد.« او از سالم بودن 
 VAR گلش مطمئن است.»اگر
بود قطعاً این گل قبول می شد و 
متأسفانه حق تیم ما ضایع شد. 
بدون شک این گل می توانست 
موقعیت آلومینیوم را در جدول 
بهتر کند و حتی تا رده ششم هم 
صعود کنیم، ولی متأسفانه داور 
تصمیم اشتباهی گرفت. تصاویر 
آهسته هم نشان می دهد که هیچ 
برخوردی بین بازیکنان به وجود 
نیامد و حتی بازیکنان ملوان هم 
باور نمی کردند که این گل مردود 
اعلام شود.  اگر این گل قبول 
می شد قطعاً موقعیت من هم در 

آلومینیوم بهتر می شد.«
 

 اردوی شمس آذر 
در ترکیه

تیم فوتبال شمس آذر قزوین 
در نیم فصل اول مسابقات لیگ 
برتر عملکردی فراتر از انتظارات 
داشت و سپاهان اصفهان، تراکتور 
تبریز و فولاد خوزستان را شکست 
تعطیلات  به  با رسیدن   . د دا
نیم فصل، تمرینات تیم شمس 
آذر به مدت یک هفته تعطیل 
ن سعید دقیقی  گردا شد. شا
سپس تمرینات خود را در قزوین 
آغاز می کنند و پس از آن اردویی 
10 روزه در کشور ترکیه خواهند 
داشت. شمس آذر قزوین با 
وجود اینکه لیگ بیست وسوم را 
با امتیاز منفی 3 آغاز کرد، اکنون 
با 20 امتیاز در جایگاه نهم جدول 

رقابت ها ایستاده است.
 

مدافع پیکان: 

شانس آوردم زبیر 
پایم را نشکست

امیر طاهر مدافع پیکان درباره 
شکست تیمش مقابل استقلال 
عنوان کرد: به نظرم تیم ما خیلی 
با برنامه کار کرد و برای همه دقایق 
بازی تاکتیک خاصی داشت و 
حتی شانس گلزنی هم به دست 
آوردیم، اما آنها غیر از یک ضربه 
ایستگاهی نتوانستند کار دیگری 
انجام بدهند.« او درباره صحنه 
خطای زبیر نیک نفس روی پایش 
در دقیقه 18 این طور می گوید: 
»باور کنید دلم نمی آید آن صحنه 
را ببینم خیلی شانس آوردم پایم در 
آن صحنه نشکست و توانستم به 

بازی ادامه بدهم. 
 

جام فوتسال 
یادواره شهید 

سلیمانی
تربیت بدنی شرکت مخابرات به 
مناسبت یادواره سردار شهید 
قاسم سلیمانی یک دوره مسابقات 
فوتسال را با حضور 16 تیم از استان 
تهران و البرز را از دیروز در ورزشگاه 
شهید یگانه برگزار کرد. داوران 
این بازی ها همگی از فدراسیون 
فوتبال بوده و قرار است از برخی 
پیشکسوتان عرصه ورزش همچون 
محمود بیداریان، رضا بیسادی و 
قاسم خلیلی تجلی شود. همچنین 
در روز اختتامیه بازی ها میرشاد 
ماجدی سرپرست هیأت فوتبال 

هم حضور خواهد داشت.
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پوریا پورعلی:

از پیشنهاد پرسپولیس بی خبرم

پوریــا پورعلــی هافبــک ملــوان دربــاره احتمــال پیوســتنش به پرســپولیس 
می گوید: »من با ملوان قرارداد دارم و نمی توانم با باشــگاهی مذاکره کنم. 
واقعیــت ایــن اســت کــه از پیشــنهاد پرســپولیس بی خبر هســتم و باشــگاه 
ملــوان هــم چیزی در این زمینه به من نگفته اســت. مــن هر وقت به آینده 
فکــر کــردم بــه ضررم شــد و حــال را از دســت دادم، به همیــن دلیل ترجیح 

می دهــم کــه فقط بــه حال فکــر کنم.«

وحید شمسایی:

با دو پیروزی مقابل روسیه مغرور می شدیم

وحید شمســایی ســرمربی تیم ملی فوتســال در مورد دیدارهای دوســتانه 
اخیــر بــا روســیه می گوید: »روســیه از لحاظ رزومه و اعتبــار خیلی قطورتر از 
ایــران اســت. چندیــن دوره جــزو ۴ تیــم دنیــا و چندیــن دوره در فینــال جام 
جهانــی بــوده و قهرمــان اروپا اســت. کمتر از ۱۴ ســاعت بــازی دوم را مقابل 
ایــن تیــم انجــام دادیــم و از لحــاظ بدنی کــم آوردیم. شــاید اگر بــازی دوم را 

می بردیــم، مغرور می شــدیم.«

لوکاس آلکاراس

کابوس مصدومیت برای مربی اسپانیایی

نساجی در آخرین دیدار خود در رقابت های نیم فصل اول امروز)چهارشنبه 
۱۳ دی( بایــد در اهــواز رو در روی تیــم فــولاد خوزســتان قرار گیــرد. این بازی 
دومین تجربه مربیگری آلکاراس روی نیمکت نساجی است.  نساجی برای 
این بازی وحید محمدزاده، محمدرضا عباسی، سید محمد احسان حسینی 
و محمدرضــا مهــدی زاده و محمدرضــا آزادی را در اختیــار نــدارد تــا دســت 

مربی اســپانیایی در این بازی هم مانند دیدار با پرســپولیس خالی باشــد.

در آینه لیگ
   چهار شنبه   13 دی 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7487 فوتبال ایران

تاج: از شرایط داوری ها خیلی ناراضی هستم

دو دستگاه VAR پنجشنبه به ایران می آید

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در 
اولین روز آخرین اردوی تیم ملی پیش از 
جام ملت های آسیا ضمن تقدیر و تشکر 
از حضور فرماندهان سپاه در اردوی تیم 
ملی از داوری های لیگ برتر هم انتقاد 
کرد.»از سردار سلامی دعوت کردیم. 
مدتی بود دنبال این برنامه بودیم. هم از 
پک و هم از کمپ تیم ملی دیدن کردند. با 
ملی پوشان مردان و بانوان دیدار دوستانه و 
صمیمی داشتند. جلسه خیلی خوبی بود 
که ورزشکاران هر درد و دل و هر انتظاری 
داشتند با سردار سلامی مطرح کردند. 
ایشان هم جواب مثبت، خوب و عالی 
دادند. خیلی خوب صحبت های همه را 
گوش دادند. تشکر مقام معظم رهبری 
را هم اعلام کردند. با مسائل کنونی دنیا 
بیگانه نبودند. در غزه این همه ظلم به 
مردم روا شده و تیم ملی هم عکس العمل 
نشان داد. این کار خیلی خوبی بود. بحث 
سربازی را هم مطرح کردیم. به دلایلی 
نمی خواهم همه آن را مطرح کنم. ما 

از جامعه ورزش نه فقط فوتبالیست ها 
صحبت کردیم. باید برای ورزش شرایط 
ایجاد کرد. ایشان هم گفتند پیگیری 
خاصی می شود. مشکلات دیگری هم 
در تیم ملی مثل خروج و ورود بازیکنان 
سرباز داشتیم که مطرح کردیم. مسائل 
دیگری هم بود که ایشان محبت کردند و 
قول دادند. مجموعه دیدار یکی، دو ساعته 
ایشان را خیلی مثبت می بینم. متأسفانه 
این داوری ها همه را نگران کرده و لاجرم 
باید VAR را بیاوریم. یکی، دو دستگاه تا 
پنجشنبه می آید. تلاش می کنیم شرایط 
را برای داوری خوب کنیم. اعتراضات 
دیگری که فدراسیون یا باشگاه ها به هم 
می کنند را خیلی وارد نمی دانم. همیشه 
بوده و خواهد بود ولی اعتراض به داوری 
درست است و بعضی تیم ها به صورت 

جدی ضرر می کنند.«
 رئیس فدراسیون فوتبال درمورد اینکه به 
فاصله 10 روز تا آغاز جام ملت ها نیاز است 
قول های داده شده به تیم ملی عملی 

شود، این طور می گوید: »واقعاً هم همین 
است. فردا با وزیر ورزش جلسه خواهیم 
داشت. ما تحریم هستیم. دیشب خدمت 
رئیس سازمان برنامه و بودجه بودیم. در 
جام جهانی قبلی هزینه زیادی برای اعزام 
خبرنگاران و عواملی که باید می بردیم، 
داشتیم. دولت هیچ کمکی نکرد و 
نتوانست آن هزینه ها را پوشش بدهد. 
به او گفتم سال قبل بلیت جام جهانی 
فروختیم. بعضی پول ها را خرج کردیم 
که باید این کار انجام می شد. امسال 
مشکلات مالی داریم و هنوز نتوانسته ایم 
تحریم را رفع کنیم. اگر پول هایی که در فیفا 
داریم آزاد شود از دولت کمک نمی گیریم. 
شاید کمکی هم به وزارت ورزش کنیم ولی 
وقتی پول ها بلوکه شده و تحریم وجود 
دارد، من نمی توانم واقعاً حل کنم. شاید 
10 جلسه با مسئولان فیفا داشتم و آنها 
می گویند مشکل بانکی است.« او درباره 
راه اندازی سیستم کمک داور ویدیویی 
می گوید: »VAR را که می  خواهیم بیاوریم، 

چمن زمین شماره یک، ساختمان اداری 
که در حال ساختش هستیم از همین پول 
بلوکه شده است. از 4-3 میلیون دلاری 
است که فیفا به عنوان پروژه فوروارد 
به ما اختصاص داده است. قبلاً اصلاً 
نتوانسته بودیم فوروارد را بگیریم. 2-3 
سالی که نتیجه فوروارد نداده بودیم، این 
بار پروژه فوروارد را فعال کردیم. این پول ها 
را می گیریم ولی جاری نیست. عمرانی 
است. برای پول جاری وزارت ورزش و 
دولت باید کمک کنند تا اعزامی زیبنده 
تیم ملی داشته باشیم. حداقل بتوانیم 
60-50 خبرنگار را ببریم. تعدادی صبح تا 
شب کار و در رسانه هایشان نظرات مردم 
را منعکس می کنند. دنبال این هستیم 
که خجالت زده شان نشویم. علاوه بر آنها 
لیدرهایی هستند که امیدواریم بتوانیم 
حدود 50 نفرشان را ببریم. البته این کار 
را به هر طریق ممکن انجام می دهیم 
ولی امیدواریم کمک هایی هم بشود تا 
به فدراسیون فشار نیاید.« تاج به حق 

پخش هم اشاره ای داشت. »روابط با 
صداوسیما الان بهتر از هر دوره دیگری 
است. حق پخش تصویب شده است. 
حدود 330هزار دلار پول دادند. هرچه 
پول بدهند بیشتر از آنها تعریف می کنیم. 
VAR دارد می آید و ان شاءالله این مسأله 
هم حل می شود. شاید این پنجشنبه 
2 دستگاه بیاید. باید مرحله سوم و آخر 
داوران مان در عربستان انجام شود. 
خودمان اینجا بشدت تلاش می کنیم 
آموزش ها را با همین دستگاه هایی که 
داریم شروع کنیم. فشار و انتقاد عمده ای 
که به حق به فدراسیون وارد است، 
مسأله داوریست. این را نمی توانیم انکار 
کنیم. داور اشتباه تأثیرگذار و بد می کند، 
خودم هم از شرایط موجود خیلی ناراضی 
هستم.« تاج حضور سردار آزمون در تیم 
ملی را قطعی می داند.»مذاکرات را انجام 
دادیم و حل شد. این هم مایه خوشحالی 
بود. فدراسیون در دیپلماسی و مذاکره 

وضع بدی ندارد.«

 فشار و انتقاد 
عمده ای که به 
حق به فدراسیون 
وارد است، مسأله 
داوریست. این را 
نمی توانیم انکار 
کنیم. داور اشتباه 
تأثیرگذار و بد 
می کند، خودم هم از 
شرایط موجود خیلی 
ناراضی هستم

 zسوژه

لی نوشته بود  یک روزنامه پرتغا
ماجراجویی ژوزه مورایس در ایران 
ممکن است به زودی به پایان برسد. 
سرمربی پرتغالی سپاهان اصفهان 
عصر دوشنبه خواستار کناره گیری از 
هدایت این تیم شد؛ چیزی که می تواند 
در ساعات آینده شکل جدی تری به 
خود بگیرد و حتی توسط مدیران تیم 
ایرانی نیز تأیید شده است. منوچهر 
نیکفر، سرپرست باشگاه سپاهان 

می گوید: »مورایس درخواست جدایی 
داده است و ما در حال مذاکره با او 
هستیم. ژوزه مورایس بسیار عصبانی 
است و به نظرم به خاطر اتفاقاتی که 
در این ماه ها افتاده، چنین تصمیمی 
گرفته است.« سپاهان با شکست 
یک بر صفر مقابل شمس آذر قزوین 
سومین شکست متوالی در لیگ برتر 
ایران را تجربه کرد ولی علیرغم نتایج 
ضعیف اخیر با 31 امتیاز و یک امتیاز 

کمتر از استقلال در رده دوم لیگ 
برتر ایران قرار دارد. مورایس از فصل 
گذشته در این تیم حضور داشته و 
با این تیم نایب  قهرمان شده است. 
روزنامه آبولای پرتغال نیز با این تیتر به 
جدایی مورایس مهر تأیید زد: »ژوزه 
مورایس دیگر سرمربی سپاهان 
نیست« و اینگونه به این اخبار واکنش 
نشان داد. اما به فاصله چند ساعت 
بعد از انتشار این خبر و برگزاری جلسه 

سرمربی سپاهان با سرپرست باشگاه 
ورق برگشت. منوچهر نیکفر می گوید: 
»آقای مورایس یک مهره ارزشمند 
و یک چهره قابل احترام در فوتبال 
ایران است و باشگاه سپاهان قصد 
نداشت به هیچ وجه این سرمربی را 
از دست بدهد. بنابراین صحبت های 
فشرده ای در 24 ساعت گذشته 
با ایشان انجام شد و ما توانستیم 
ایشان را برای ماندن در سپاهان قانع 

کنیم. مورایس بابت اتفاقات بازی با 
شمس آذر و قبل از آن بسیار متأثر 
بود و تصمیمش را برای جدایی گرفته 
بود، ولی درنهایت با توجه به شرایط 
خاص سپاهان و پتانسیلی که در تیم 
می بیند و همچنین با در نظر گرفتن 
برنامه های آتی باشگاه در سپاهان 
به کار خود ادامه خواهد داد و من 
خوشحالم چیزی که هواداران سپاهان 

می خواستند، اتفاق خواهد افتاد.«

پایان یک روز شایعه و اما و اگر

مورایس همچنان رئیس سپاهان


